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Abstract (en)
In a dispersing device (1), in particular for single use, the entire pump stroke (11), which is to be carried out only once, is divided into at least two
substrokes (12, 13) by a limiting device (24) which has for the end of each substroke a stop (25) which can be overcome in the manner of a resilient
catch. All the parts of the limiting device (24) are located in such a way that the guiding of the pump piston (6) of the thrust piston pump (4) on the
piston path (7) is in no way impaired. At the end of the last substroke (13), the pump cylinder (5) which can be mounted on the pump piston (6) as a
separate vessel is blocked in a positively engaging manner with respect to the other dispersing device (1) using a pull-off securing element (40) so
that the inside of the pump cylinder (5) is no longer accessible. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einer Austragvorrichtung (1) zur insbesondere einmaligen Verwendung ist der gesamte, nur einmal durchzuführende Pumphub (11) in
mindestens zwei Teilhübe (12, 13) durch eine Begrenzungseinrichtung (24) unterteilt, die für das Ende jedes Teilhubes einen nach Art einer
federnden Rast überwindbaren Anschlag (25) aufweist. Sämtliche Teile der Begrenzungseinrichtung (24) liegen so, daß die Führung des
Pumpkolbens (6) der Schubkolbenpumpe (4) an der Kolbenlaufbahn (7) in keiner Weise beeinträchtigt wird. Am Ende des letzten Teilhubes (13)
wird der als gesondertes Gefäß auf den Pumpkolben (6) aufsteckbare Pumpenzylinder (5) mit einer Abziehsicherung (40) formschlüssig gegenüber
der übrigen Austragvorrichtung (1) gesperrt, so daß das Innere des Pumpenzylinders (5) nicht mehr zugänglich ist.
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